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PROCES - VERBAL 

încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Medgidia 

din data de 28 iulie 2022, ora 16 
30

 
 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 28 iulie 2022, ȋn şedinţă 

ordinară, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 698/21.07.2022  

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, ȋncepând cu 

orele 16
.30 

şi este publică.  

La şedinţă, din numărul total de 19 consilieri locali in functie, sunt prezenţi 18 

consilieri. Lipseşte doamna consilier local Eftimi Sorina. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Menan Samir. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Ceauşu Ionela- consilier R.C.L.M.P.A. si doamna Popa Feza- 

consilier R.C.L.M.P.A. 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor 

şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului din data de 28 iunie 2022 care se 

votează cu  17 voturi „pentru” si 1 vot „abtinere” (dl consilier Radu Sorin Elvis). 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 18 

voturi „pentru”. 

Dl presedinte de sedinta: As dori sa mentionez ca toate proiectele de hotarare au 

avize de legalitate semnate de catre secretarul general al primariei, de asemenea avem avizele 

comisiilor de specialitate care sunt semnate toate. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

PROIECTE DE HOTĂRÂRI:  

1. Proiect de hotărâre nr. 156/12.07.2022 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 183 mp, aflat în domeniul privat al 

municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110602 și înscris în Cartea 

Funciară Nr. 110602, situat în mun. Medgidia, str. Matei Basarab, nr. 36 A, jud. 

Constanța. 

2. Proiect de hotărâre nr. 157/12.07.2022 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 3.700 mp, aflat în domeniul privat al 

municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110403 și înscris în Cartea 

Funciară Nr. 110403, situat în mun. Medgidia, str. Poporului, nr. 2 Bis D, Lot 1/2, jud. 

Constanța. 

3. Proiect de hotărâre nr. 158/12.07.2022 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 7.658 mp, aflat în domeniul privat al 

municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110402 și înscris în Cartea 

Funciară Nr. 110402, situat în mun. Medgidia, str. Poporului, nr. 2 Bis D, Lot 1/1, jud. 

Constanța. 

4. Proiect de hotărâre nr. 159/13.07.2022 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 53 mp, aflat în domeniul privat al 

municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110451 și înscris în Cartea 

Funciară Nr. 110451, situat în loc. Remus Opreanu, str. Plantelor, nr. 6 B bis 1, jud. 

Constanța. 

5. Proiect de hotărâre nr. 160/13.07.2022 privind atestarea apartenenței la domeniul 

privat al municipiului Medgidia a unui imobil – teren situat pe teritoriul u.a.t. 
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Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de 

inventariere nr. 8155/11.07.2022. 

6. Proiect de hotărâre nr. 161/15.07.2022 privind aprobarea dezmembrării imobilului – 

teren intravilan în suprafață de 175.677 mp, situat în mun. Medgidia, Parcela A 

1056/1, jud. Constanța, având număr cadastral 106454 și înscris în Cartea funciară nr. 

106454 a localității Medgidia. 

7. Proiect de hotărâre nr. 162/15.07.2022 privind alipirea a două imobile – terenuri, 

identificate cadastral cu numărul 106427, în suprafață de 1.662 mp, situat în mun. 

Medgidia, str. Ion Creangă, nr. 42, jud. Constanța, respectiv 110651, în suprafață de 

2.250 mp, situat în mun. Medgidia, str. Ion Creangă, nr. 42 A, jud. Constanța. 

8. Proiect de hotărâre nr. 163/18.07.2022 privind aprobarea rectificării bugetului local de 

venituri și cheltuieli al Municipiului Medgidia, județul Constanța, pe anul 2022. 

9. Proiect de hotărâre nr. 164/18.07.2022 privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv Medgidia, pe anul 2022. 

10. Proiect de hotărâre nr. 165/18.07.2022 privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri și cheltuieli al Poliției Locale Medgidia, pe anul 2022. 

11. Proiect de hotărâre nr. 166/18.07.2022 privind aprobarea actualizării valorii proiectului 

„Creșterea eficienței energetice a clădirilor publice din Municipiul Medgidia, Liceul 

Teoretic Nicolae Balcescu, corp școală și corp sală de sport, Medgidia” – Faza 

EXECUȚIE LUCRĂRI. 

12. Proiect de hotărâre nr. 167/19.07.2022 privind alegerea președintelui de ședință pentru 

perioada august - octombrie 2022. 

13. Proiect de hotărâre nr. 168/19.07.2022 privind aprobarea încheierii unui acord de 

parteneriat între Unitatea administrativ-teritorială Medgidia și ROMCIM S.A. 

 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre nr. 156/12.07.2022 

pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 

183 mp, aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 

110602 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110602, situat în mun. Medgidia, str. Matei Basarab, 

nr. 36 A, jud. Constanța. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Este cineva interesat sa-l cumpere sau care este rolul 

valorificarii lui? 

Dl viceprimar Paun Niculae: Daca este interesat cineva? Noi lucram la un program 

mai mare de inventariere. Nu le inventariem sa ne aflam in treaba, dupa ce le inventariem, le 

scoatem la licitatie. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Pai ele deja sunt inventariate, ca ne propuneti 

vanzarea. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Pai da, dupa ce am trecut de inventar, pentru ca intr-o 

alta sedinta au fost inventariate. Dupa ce le inventariem, asta este scopul inventarului, 

valorificarea partimoniului corect. 

Dl consilier Arslan Ozgun: Este un lucru bun ca s-a trecut si adresa, domnul 

viceprimar. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Acum, sincer sa fiu, am crezut ca asta ma si intrebati, 

de adresa, pentru ca a fost o sedinta in care ati pus problema ca ar fi corect.... 

Dl consilier Mosescu Bogdan: De doua sedinte le treceti si asta este un lucru bun. 

Dl viceprimar Paun Niculae: La licitatie, pentru un singur lot de teren poate sa fie 

interesati 6,7 oameni sau chiar mai multi sau poate sa nu fie deloc, cum am avut cazuri cu 

centralele termice, cand nu am reusit sa le vindem. 
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Dl consilier Mosescu Bogdan: Probabil ca este un loc de casa, ma gandesc, la 180 de 

metri. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Da, un loc de casa. Scrie in materialul de sedinta ca este 

un teren curti-constructii, pentru casa. 

Dl consilier Radu Sorin: Mai sunt persoane la licitatii care se pun in usa, sa nu intre, 

contra ofertantii, asa am inteles, de la anumiti participanti. 

Dl presedinte de sedinta: Nu discutam acum despre asa ceva. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Nu am informatia asta, dar daca cineva s-a opus, ar fi 

putut sa sune imediat, sa vina cineva, asa este corect. 

Dl consilier Radu Sorin: Ar fi putut, dar este un om cu prea mult bun simt si nu a 

sunat. 

Domnul presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 14 voturi „pentru” si 4 

voturi „abtinere”(dnii consilieri Radu Sorin, Vladescu Luminita, Lupu Ionut, Mosescu 

Bogdan). 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre nr. 157/12.07.2022 

pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 

3.700 mp, aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 

110403 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110403, situat în mun. Medgidia, str. Poporului, nr. 2 

Bis D, Lot 1/2, jud. Constanța. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Am o mentiune si proiectul nr. 2 si proiectul nr. 3, cel 

de 3700 mp si 7658 mp, sunt cele doua loturi de la Liceul nr. 2, din fata parcarii, din ce am 

vazut la materialele de sedinta....  

Dl consilier Arslan Ozgun: Putin mai sus. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Da, din spatele chioscurilor.  

Dl viceprimar Paun Niculae: Nu este asa, stati putin. Cele doua loturi de teren sunt 

situate la limita proprietatii societatii ....unde exista garajul si pana jos, unde intoarce 

microbuzul. 

Dna consilier  Vladescu Luminita: Pai nu avea dl Cotirla acolo? 

Dl viceprimar Paun Niculae: Nu, mai jos, pe str. Progresului. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Intrebarea era, aceste loturi au suprafata destul de 

mare, se doreste a se face o investitie, pentru ca, avand in vedere proximitatea fata de Liceul 

nr. 2, zona destul de populata si frecventata de catre tineri, ar fi putut a se amenaja un parc 

acolo, o zona de recreere si daca se doreste o investitie acolo sau pur si simplu vanzarea lui, 

pentru a se face rost de bani. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Dl consilier, terenurile despre care vorbim, se afla in 

zona industriala. Suprafata de teren a facut parte din Lotul nr. 7. Acum, este o istorie si nu 

vreau sa va retin. Din Lotul nr. 7 s-au dezmembrat patru loturi, au ramas trei, s-au alipit cele 

trei loturi, a rezultat un singur lot, acum dezmembram din nou. Sa facem noi un parc acolo, sa 

nu va suparati pe mine, dar noi nu suntem in stare, ca si cetateni, sa intretinem Parcul 1 Mai. 

Este zona industriala acolo. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Are acces la Progresului? Pentru ca, pe partea cealalta 

este flancata de alte loturi de teren. 

Dl viceprimar Paun Niculae: E zona industiala, de aia va spun, are dl Cotirla si mai 

sunt doi proprietari acolo. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Acces se face pe la Liceul nr. 2. Nu poate sa treaca 

tirurile prin fata Liceului nr.2 si sa fie zona industriala, pentru ca... 

Dl viceprimar Paun Niculae: Dar de ce sa nu treaca? Pana nu de mult se intra pe 

Poarta 1, prin fata pavilionului administrativ. 
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Dl consilier Mosescu Bogdan: Si este normal? Va intreb daca aveti ca strategie 

chestia asta. Poate nu tine de dumneavoastra....deci idea este sa se vanda, sa se faca ceva 

acolo. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Incercam. El a mai fost dezmembrat, iar s-a alipit. Unii 

dintre domnii consilieri stiu povestea terenurilor de acolo. Sa dea Dumnezeu sa si reusim sa 

le vindem. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Noi am venit cu propunerea, poate luati in calcul sa se 

fac un parc acolo. 

Domnul presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 13 voturi „pentru” si 5 

voturi „abtinere”(dnii consilieri Radu Sorin, Vladescu Luminita, Sali Sabri, Lupu Ionut, 

Mosescu Bogdan). 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre nr. 158/12.07.2022 

pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 

7.658 mp, aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 

110402 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110402, situat în mun. Medgidia, str. Poporului, nr. 2 

Bis D, Lot 1/1, jud. Constanța. 

Domnul presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 13 voturi „pentru” si 5 

voturi „abtinere”(dnii consilieri Radu Sorin, Vladescu Luminita, Sali Sabri, Lupu Ionut, 

Mosescu Bogdan). 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre nr. 159/13.07.2022 

pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 53 

mp, aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110451 

și înscris în Cartea Funciară Nr. 110451, situat în loc. Remus Opreanu, str. Plantelor, nr. 6 B 

bis 1, jud. Constanța. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Dl presedinte, este o suprafata foare mica de 53 mp. 

Este in prelungirea unei case, unei curti, unei proprietati? Noi am vrea totusi sa votam 

proiectul de pe ordinea de zi, dar am vrea sa stim care este logica vanzarii. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Cineva si-a construit o casa fara acte, nu are acte de 

proprietate. 

Dna consilier Luminita Vladescu: La masuratori a avut 53 mp in plus si acum sa-i 

aprobam.  

Dl consilier Mosescu Bogdan: Deci este o explicatie logica. In situatia aceasta noi o 

sa-l votam. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Stati putin, nu discutam ca o situatie care, in urma 

masuratorilor iese o suprafata in plus. Omul si-a construit o casa, pe un teren care nu este a 

lui. Ca sa intre in legalitate, este o cale de acces, dar noi nu putem sa-i facem o cale de acces 

cu titlu gratuit, pentru ca, nici nu face dovada ca este proprietar si atunci este singura cale, 

modalitate sa intre in legalitate. 

Domnul presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 18 voturi „pentru”. 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre nr. 160/13.07.2022 

privind atestarea apartenenței la domeniul privat al municipiului Medgidia a unui imobil – 

teren situat pe teritoriul u.a.t. Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-

verbal al comisiei de inventariere nr. 8155/11.07.2022. 

Nefiind interventii, domnul presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 18 

voturi „pentru”. 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre nr. 161/15.07.2022 

privind aprobarea dezmembrării imobilului – teren intravilan în suprafață de 175.677 mp, 

situat în mun. Medgidia, Parcela A 1056/1, jud. Constanța, având număr cadastral 106454 și 

înscris în Cartea funciară nr. 106454 a localității Medgidia. 
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Nefiind interventii, domnul presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 18 

voturi „pentru”. 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre nr. 162/15.07.2022 

privind alipirea a două imobile – terenuri, identificate cadastral cu numărul 106427, în 

suprafață de 1.662 mp, situat în mun. Medgidia, str. Ion Creangă, nr. 42, jud. Constanța, 

respectiv 110651, în suprafață de 2.250 mp, situat în mun. Medgidia, str. Ion Creangă, nr. 42 

A, jud. Constanța. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Este vorba de parcarea de sus, din spatele Policlinicii, 

daca nu ma insel. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Sunt cele doua terenuri unde urmeaza sa se realizeze 

cele doua blocuri, pe care le-ati votat acum doua sedinte. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Deci astea sunt si pentru a se realiza este nevoie de 

alipirea celor doua terenuri. 

Domnul presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 18 voturi „pentru”. 

Se trece la punctul nr. 8, Proiect de hotărâre nr. 163/18.07.2022 privind aprobarea 

rectificării bugetului local de venituri și cheltuieli al Municipiului Medgidia, județul 

Constanța, pe anul 2022. 

Nefiind interventii, domnul presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 14 

voturi „pentru” si 4 voturi „abtinere”(dnii consilieri Radu Sorin, Vladescu Luminita, Lupu 

Ionut, Mosescu Bogdan). 

Se trece la punctul nr. 9, Proiect de hotărâre nr. 164/18.07.2022 privind aprobarea 

rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv Medgidia, pe anul 2022. 

Dl consilier Sorin Radu: De-a lungul timpului am solicitat o serie de documente. Nici 

pana in prezent nu mi s-au pus la dispozitie, absolut nici unul. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Cele obligatorii pentru consiliul local, pentru ca, 

Clubul Sportiv este in subordinea consiliului local, dar ne trateaza asa, cu o ignroanta 

maxima, probabil pana in momentul in care, vom fi toti chemati unde trebuie sa dam cu 

subsemantul. 

Dl consilier Sorin Radu: Nici pana in prezent, desi am solicitat in repetate randuri, nu 

am primit niciun document. 

Domnul presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 13 voturi „pentru” si 5 

voturi „abtinere”(dnii consilieri Radu Sorin, Vladescu Luminita, Sali Sabri, Lupu Ionut, 

Mosescu Bogdan). 

Se trece la punctul nr. 10, Proiect de hotărâre nr. 165/18.07.2022 privind aprobarea 

rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Poliției Locale Medgidia, pe anul 2022. 

Nefiind interventii, domnul presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 16 

voturi „pentru” si 2 voturi „abtinere”(dnii consilieri Lupu Ionut, Mosescu Bogdan). 

Se trece la punctul nr. 11, Proiect de hotărâre nr. 166/18.07.2022 privind aprobarea 

actualizării valorii proiectului „Creșterea eficienței energetice a clădirilor publice din 

Municipiul Medgidia, Liceul Teoretic Nicolae Balcescu, corp școală și corp sală de sport, 

Medgidia” – Faza EXECUȚIE LUCRĂRI. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Ca si in sedinta trecuta, va aduc la cunostinta ca si 

acest proiect a avut cerere de finantare semnata in 2018. Patru ani de zile, nu stiu, din 

incompetenta sau din indolenta unor colegi, pentru ca patru ani de zile sa nu se intample 

nimic, decat licitatii si cine stie ce alte aranjamente si o sa va spun de ce folosesc cuvantul 

aranjamente, se trezesc acum ca vor in plus 7 milioane de lei din bugetul local ca sa inceapa 

lucrarile, de fapt, lucrarile au inceput de curand la liceul Balcescu, copiii nostri ratandu-si anii 

de scoala, desi in anii de pandemie puteau sa faca aceasta reabilitare foarte bine si cu preturi 

mai mici, nu cu 7 milioane in plus, adica 12 milioane cu TVA. Pentru acest lucru v-a 



6 
 

raspunde, bineinteles, administratorul public, dna Cristina Pascu cu angajatii care au 

participat la licitatii si care au blocat aceste proiecte, care acum, ni-l pun in carca noastra sa 

raspundem si noi alaturi de ei pentru aceasta incompetenta si vreau sa va spun, pe de alta 

parte, constructorul la acest liceu este tocmai domnul Hodoreanu, cel pentru care domnul 

primar are sentinta cu executare si nu stiu daca este intamplatoare aceasta crestere. Multi 

vorbesc in piata ca nu este intamplatoare, o crestere de 7 milioane, mai mare decat valoarea 

finantata. Lasati-ma sa termin, ca stiu foarte bine ce vorbesc. 

Dl presedinte de sedinta: Pai daca stiti foarte bine, nu spuneti ca ati auzit in piata. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Dl Hondoreanu a spus in instanta ca nu il cunoaste 

pe domnul primar desi au fost colegi de partid si va spun eu cu subiect si predicat. Eu mai 

mult decat atat, voi anunta institutiile, atat Inspectoratul de Invatamant, Ministerul 

Invatamantului, Ministerul Dezvoltarii, pentru situatia creata, pentru copiii nostri care invata 

la acel liceu si care doi ani vor fi blocati in activitatea scolara si probabil vor avea 

repercursiuni pentru toata viata, pentru incompetenta acestor colegi, care trebuie sa raspunda, 

ca si pentru celelalte proiecte care au fost dublate din bani publici si pentru care nu au aplicat 

legislatia si nu si-au monitorizat proiectele. 

Dl presedinte de sedinta: Este pararea dumneavoastra. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Eu voi anunta inclusiv Senatul, sa se cunoasca 

lucrurile si institutiile care trebuie sa controleze, pentru ca nu se poate ca noi, tot timpul sa 

ridicam mana, pentru niste proiecte care nu au fost duse la bun sfarsit de colegii din primarie, 

pentru incompetenta lor, noi sa suportam consecintele, sa fim chemati pe urma, sa 

raspundem, material, probabil si penal pentru aceste lucruri, pentru ca le stim cum se 

deruleaza si pe de alta parte, vad ca sunt si cu aranjamente, cu oameni, cu care exista 

incompatibilitati in procese penale. E foarte suspect acest lucru. 

Dl consilier Zisu Constantin: Surse de la piata. Suntem satui! 

Dna consilier Luminita Vladescu: Nu, nu, intrati si pe site-ul primariei si intrebati si 

in presa. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Domnul presedinte, colegii sa va respecte ca dati 

cuvantul. Aveti lipsa de respect, total, in fata presedintelui de sedinta (se adreseaza la 

persoana dlui consilier Zisu). Acum, problema fata de competenta cuiva, eu.... 

Dl presedinte de sedinta: Este opinia personala a doamnei consilier. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Evident, este opinia noastra, a tuturor, ceea ce 

exprimam, este normal. Eu as vrea sa va intreb un aspect, de ce nu s-a realizat de la inceput 

proiectul cu firma care a castigat. Care a fost problema? Eu am participat la depunerea acestui 

proiect, pentru finantarea acestui proiect, s-a castigat, asa cum s-a spus si mai devreme, cu 

niste ani in urma. Ce s-a intamplat de nu s-a executat efectiv, intre timp, pentru ca au fost si 

perioadele de pandemie, anii 2020, 2021, ani in care, copiii au invatat oricum online si 

oricum au stat acasa. De ce nu s-a executat lucrarea in acea perioada in care oricum ei au 

invatat acasa? Liceul era gol, era pregatit pentru a fi executata lucrarea. Mai mult decat atat, 

nu ar fi crescut nici preturile, daca se executa in perioada respectiva si nu s-ar fi ajuns la 

valorile astea. Fiti foarte atenti, domnilor consilieri, de la o contributie a bugetului local, de la 

2%, ajungem, ca bugetul local sa vina cu 120% din valoarea finantata. 

Dna consilier Luminita Vladescu: 7 milioane si 5 milioane jumate este finantarea de 

la minister. Deci inca o data si...asta e penala, rau! 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Vorbim de un caz si cu siguranta colegii consilieri 

locali care au prins perioada ambulatorie, isi amintesc foarte bine. Este final de exercitiu 

financiar, este un proiect care deja, pentru intarzierile acestea succesive, pentru ca din 

informatiile pe care, acum, nu neaparat din piata, cum spuneati mai devreme.... 

Dna consilier Luminita Vladescu: Cum nu il cunoaste domnul Hondoranu pe domnul 

primar? Este constructorul, are valoare de 7 milioane. 
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Dl consilier Arslan Ozgun: Nu ma intereseaza doamna! 

Dna consilier Luminita Vladescu: Am vazut ca, comentati. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Vorbeam cu colegul meu in soapta cum vorbiti si 

dumneavoastra peste domnul consilier. Lasati omul sa spuna ce are de spus. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Acum, intrebarea aceasta era, de ce nu s-a executat in 

perioada respectiva, cand s-a invatat in online si copiii oricum au stat acasa. Nu mai spun 

gradinitele, macar liceul. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Ii platim lui domnul Hondoreanu tacerea? 

Dl consilier Scabatura Denis: Nu s-a executat ca nu a venit constructorul. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Cum nu a venit, ca era un contract semnat. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Cum, a venit acum, tamam domnul Hondoreanu? 

Credeti ca suntem chiar prosti aici? 

Dna consilier Daniel Daniela: Eu vreau sa va spun ca am avut consiliu de 

administratie miercuri si s-a hotarat, intr-adevar ca acesti copii, ca acesti elevi, sa invete 

online pana in vacanta de iarna. Constructorul a promis ca pana in iarna va termina ce a 

inceput. Eu am mai fost acolo, lucrarile sunt destul de avansate. Au fost sedinte cu parintii, 

parinti care au fost de acord in proportie de 90 si ceva la suta, ca acesti copii sa invete in 

online, in aceasta perioada. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Parintii nu cunosc adevarul. 

Dna consilier Daniel Daniela: Eu v-am ascultat, va rog sa ma ascultati si pe mine. O 

singura clasa au avut, cred ca a XII-a B, nu au intrunit numarul de solicitari ca acesti elevi sa 

invete in online. In rest, au fost de acord, parintii, elevii, s-a facut sedinta... 

Dna consilier Luminita Vladescu: Problema este ca valoarea de 7 milioane este inca 

o data si aceasta valoare este din cauza incompetentei, indolentei.... 

Dna consilier Daniel Daniela: Parintii nu cunosc treaba asta. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Trebuie sa cunoasca, ca s-a marit valoarea cu 7 

milioane din 2018.... 

Dna consilier Daniel Daniela: Ce sa cunoasca doamna, cat costa o usa sau cat costa 

zugraveala? 

Dna consilier Luminita Vladescu: Eu vorbesc de valorile de aici, pe care le votati 

dumneavoasta. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Am o intrebare pentru doamna consilier, ca a ridicat 

problema si foarte bine, este si membru in consiliu de administratie. Vroiam sa va intreb, 

pentru ca ati spus ca au fost de acord. Au fost de acord cu ce? Cu finalizarea lucrarilor pana 

in decembrie? 

Dna consilier Daniel Daniela: Sa invete in online pana in decembrie. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Intrebarea a fost asa, cum vreti sa invatati, in 

online sau la alte licee? Asta a fost intrebarea, ca sunt parinte si am primit intrebarea aceasta. 

Dna consilier Daniel Daniela: Asa este, ca nu au unde sa invete atatea clase. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Stati putin ca se prezinta situatia putin truncheata. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Problema nu este aceasta, problema este ca aici 

este penal ce ni se cere sa facem, mai ales cu un om cu care exista conflict de interese. 

Dl consilier Branza Dumitru: Lasati-l doamna sa primeasca un raspuns, ca a pus o 

intrebare, ce este asa de greu? 

Dna consilier Luminita Vladescu: Vreau sa auziti ce este aici, ca o sa spuneti ca nu 

ati stiut. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Pana sa se puna problema de bani, pentru ca, domnul 

primar arunca in bratele dumneavoastra, raspunderea sa fie la consilieri. A votat consiliu 

local! 
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Dna consilier Luminita Vladescu: Exact asta face el, l-a adus pe Hondoreanu sa-l 

votati dumneavoastra. Ii dati si 7 milioane in plus. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Ascultati-ma putin! 

Dl consilier Branza Dumitru: Nu va lasa colega sa vorbiti. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Pai daca imi da cuvantul domnul presedinte? 

Dl consilier Branza Dumitru: V-a dat cuvantul dar nu va lasa. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Pai vorbiti peste mine! 

Dl consilier Rapciuc Bogdan: Pai numai in stanga te uiti, in dreapta nu te mai uiti! 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Ma uit si in stanga, ma uit si in dreapa. Cum va 

spuneam mai devreme, situatia se prezinta un pic truncheata. S-a spus ca sunt parintii de 

acord cu trecerea in online, cu peste 90%. Parintii sunt de acord in contextul in care lucrarile 

se vor finaliza pana in decembrie, doar in contextul acesta. Dumneavoastra sunteti sigura ca o 

sa se realizeze lucrarile pana in decembrie? Puteti sa garantati pentru treaba aceasta? 

Dna consilier Daniel Daniela: Eu nu sunt sigura de nimic, ca nu sunt sigura nici daca 

ies pe usa, dar vreau sa va spun ca dupa aceea se va hotari ce se va intampla dupa vacanta de 

iarna. 

Dl presedinte de sedinta: Haideti sa depasim aceasta problema.  

Dl consilier Mosescu Bogdan: Dar este foarte important. 

Dl presedinte de sedinta: E foarte important. Deci in consiliul de administratie s-a 

luat o decizie si doamna consilier ne-a spus decizia care s-a luat. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Intrebarea este simpla, ce garantie... 

Dl presedinte de sedinta: Dar nu ne intereseaza ce garantie. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Pe dumneavoastra nu va intereseaza, dar pe mine ma 

intereseaza. 

Dl presedinte de sedinta: Dar de ce va intereseaza pe dumneavoastra? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Pentru ca sunt consilier local, sunteti consilier local. 

Dl consilier Lupu Ionut: Fiecare voteaza in dreptul lui. 

Dl presedinte de sedinta: Sunt consilier local. Noi aprobam un proiect de hotarare, 

da? Doamna consilier ne-a spus ce s-a discutat in consiliul de administratie al liceului, in care 

au stabilit foarte clar ca, cursurile vor fi online si se vor desfasura pana in iarna. Ce mai doriti 

altceva in plus de la doamna cosilier? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: S-a inteles, eram cu totii de fata! 

Dl presedinte de sedinta: Bun, ce mai doriti altceva in plus de la doamna consilier? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Pai daca nu va intereseaza, pe mine ma intereseaza. 

Dna consilier Daniel Daniela: Inclusiv Inspectoratul Scolar stie situatia. 

Dl presedinte de sedinta: Pai incepem sa fabulam! 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Nu fabuleaza nimeni, stati linistit. Pe doamna consilier 

as vrea sa o intreb urmatorul lucru, este foarte important, e membru in consiliul de 

administratie. Ce garantie a oferit constructorul ca aceasta lucrare se va realiza pana in 

decembrie? Asta este intrebarea de aur, pentru ca toti parintii asteapta raspunsul la aceasta 

intrebare. Ei au fost de acord cu online numai in contextul pana in decembrie. 

Dna consilier Daniel Daniela: Iar din decembrie, doamna director a spus, ca se va 

vedea evolutia lucrarilor, se vor hotari, ce se va intampla. Nu stiu nici ei. 

Dl presedinte de sedinta: Va multumesc! 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Domnul presedinte, se pare ca, grabiti lucrurile. Eu 

cred ca toti oamenii care vad aceasta discutie, inteleg si vad ca, va grabiti undeva. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Iar aici nu e de graba, pentru ca e foarte serioasa 

treaba si va spun ca va deveni si mai serioasa. Chiar e cazul sa devina foarte serioasa. Va 

garantez lucrul acesta. 
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Dl consilier Mosescu Bogdan: Pana acum la primele puncte ale discutiei noastre s-a 

raspuns foarte civilizat, ati dat cuvantul....nu mai grabiti lucrurile. 

Dl presedinte de sedinta: Nu domnul consilier! Ii dau cuvantul domnului viceprimar. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Sper sa nu ii luati cuvantul dupa ce incepe sa 

vorbeasca! 

Dl consilier Zisu Constantin: Taci din gura! 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Ce e cu limbajul acesta? Cum isi permite sa vorbeasca 

asa? Nu este normal. Faptul ca este mai tanar, nu inseamna ca poate sa se comporte lipsit de 

respect. 

Dl presedinte de sedinta: Mai tanar sunteti si dumneavoastra. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Colegul meu, faptul ca este mai tanar, nu poate sa i se 

adeseze asa domnul doctor Zisu. 

Dl presedinte de sedinta: Si dumneavoastra sunteti mai tanar decat domnul doctor. 

Trebuie sa aveti respect. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Domnul doctor nu spune nimic, nu il intereseaza 

nimic. Pe noi ne intereseaza ce votam si ce spunem si ce se consemneaza in procesul-verbal 

care va fi cerut de institutiile statului. E foarte important. Noi nu facem de dragul de a-l 

asculta pe domnul doctor. Sa se consemneze in procesul verbal si sa ajunga la institutiile 

statului. De aia vorbim aici. 

Dl presedinte de sedinta: Am inteles! 

Dna consilier Luminita Vladescu: Intelegem ca restul nu conteaza pentru voi, pentru 

dumneavoastra. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Dati cuvantul pentru ca este vorba de Liceul nr. 3. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Iar dna Cristina Pascu, city managera este 

responsabila pentru toate proiectele care au majorat valoarea, cu mai mult decat inca o data in 

toti acesti ani, pentru ca nu le-a monitorizat, pentru ca nu a fost competenta si pentru ca ni le 

pune in carca noastra. Ea este vinovata si va raspunde. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Pentru ca ordinea nr.11 de la sedinta de astazi, are 

legatura cu ordinea nr. 2, 3, 4 si 5 de la sedinta trecuta, sa stiti ca m-am interesat cum stau 

lucrurile. 

Dna consilier Luminita Vladescu: A calculat penalitati? 

Dl viceprimar Paun Niculae: Va raspund. Acum, legat de ordinea nr. 11, dna 

consilier contesta valoarea, dl consilier Mosescu contesta garantia, adica vrea o garantie daca 

lucrarile o sa fie gata pana in iarna. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Eu nu contest valoarea. Eu spun ca exista aceasta 

valoare, la inca cinci milioane, adica se mareste valoarea si din bugetul nostru, local. Adica 

valoarea aceasta trebuie sa o suporte cineva, pentru ca patru ani am dormit, unii dintre colegi. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Va spun acum raspunsul pe care l-am primit si am si 

citit in materialul pe care l-am primit, ce inseamna valoarea aceasta. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Am vazut, am citit ce inseamna. 

Dl presedinte de sedinta: Dna consilier, v-am dat voie sa vorbiti. Acum sa-l ascultam 

pe dl viceprimar. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Valoarea asta cuprinde instalatia electrica, reparatii 

capitale, instalatia sanitara capitala. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Pai nu sunt prinse in proiect? 

Dl viceprimar Paun Niculae: Pai asta va spun, acolo merg banii. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Pai asa a fost si prima data, ea a fost finantata pe 

baza unei documentatii tehnico-economice. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Problema se pune in felul urmator, dl viceprimar, 

pentru ca toate preturile au crescut, evident ca au sarit in aer toate preturile. De ce nu s-a facut 
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in 2018? S-a facut o licitatie, toata lumea se plange, ma rog, toata lumea, e un primar pe aici 

pe la noi care se plange ca nu vin constructorii la licitatii. Au venit, au semnat, au avut un 

constuctor, stiti ca nu s-au inteles cu el la alte avantaje si de asta a plecat constructorul. De 

asta s-a reziliat si la spital. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Dl consilier, nu duceti discutia noastra in alta parte. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Asta este adevarul, nu ducem nicaieri, ca se stie si 

stie toata lumea. Asta este adevarul, trebuie sa il auda toata si sa se consemneze. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Dl viceprimar, nu ma intelegeti gresit, dvs nu aveti 

cum sa influentati pozitiv lucrurile acestea, pentru ca nu tine de dvs. 

Dl viceprimar Paun Niculae: M-ati intrebat la sedinta trecuta ceva si pentru ca 

ordinea noastra... 

Dna consilier Luminita Vladescu: Am vazut, nu s-au calculat penalitati. 

Dl viceprimar Paun Niculae: S-au calculat doamna. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Da? Imi aduceti la sedinta urmatoare facturile de 

penalitati? 

Dl viceprimar Paun Niculae: Va aduc la sedinta urmatoare. 

Dl consilier Rapciuc Bogdan: Dl presedinte, ati dat cuvantul dlui viceprimar. Vorbim 

asa in cor! 

Dna consilier Luminita Vladescu: Pai e important ce vorbim aici. 

Dl consilier Rapciuc Bogdan: Pai vreau sa aud parerea dlui viceprimar. 

Dna consilier Luminita Vladescu: E foarte important. O sa te cheme sa dai cu 

subsemnatul.  

Dl viceprimar Paun Niculae: Dar de ce... 

Dna consilier Luminita Vladescu: Pentru ca noi vom atentiona institutia statului. 

Este foarte grav ce se intampla aici. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Dar de ce la toate sedintele trebuie sa avem povara 

aceasta ca o sa ne cheme si o sa dam explicatii! 

Dl viceprimar Paun Niculae: Pai trebuie sa prevenim, ca ni se pune noua in carca 

aceasta povara, noua, celor de aici. 

Dl consilier Arslan Ozgun: Nu putem doamna sa trecem prin mandatul acesta de 

consilier ca lebada prin apa. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Noi putem sa trecem corect si legal. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Daca in 2018 nu s-au prevazut lucrarile acestea si s-au 

prevazut acum, este un lucru rau? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Eu o sa va dau un raspuns la intrebarea dvs si o sa va 

spun ca eu v-am intrebat una si raspunsul este altul. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Stiu ce m-ati intrebat, dvs o dati cu garantia, daca da 

cineva garantia daca se termina lucrarile.... 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Dl viceprimar, dvs ati venit mai recent, dar licitatia a 

fost realizata si a fost un constructor... 

Dl viceprimar Paun Niculae: Am spus ca nu stiu de ce nu au inceput lucrarile cu cel 

castigator, ce vreti sa va spun eu mai mult? 

Dna consilier Luminita Vladescu: Si a inceput cu Hondoreanu ca a tacut in instanta, 

nu il cunostea pe Vrabie. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Aparent nu il cunoaste, ca are contractul dar nu stie cu 

cine. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Nu stie ca au fost colegi de partid si l-a ajutat sa ia 

certificatul pe zero. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Acum, sa revenim la lucruri serioase, intrebarea e 

simpla, de ce nu s-a facut pana acum? 
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Dl viceprimar Paun Niculae: Ce nu s-a facut pana acum ce? Aveti suspiciunea ca 

daca s-a intamplat cu dl primar.....inca nu s-a intamplat nimic. Dl primar l-a favorizat pe dl 

Hondoreanu? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Nu are nicio legatura. Vorbim de constructorul 

anterior. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Pai da, de ce nu s-a continuat? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Pai nu are treaba domnul, a semnat recent, a fost o 

licitatie si au semnat recent. 

Dl viceprimar Paun Niculae: De ce nu s-au terminat lucrarile, asta vreti sa spuneti, 

mai pe romaneste, cu vechiul constructor. Eu va spun ca nu stiu. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Unde nu s-a inteles cu fostul constructor? 

Dna consilier Daniel Daniela: Poate stiti dumneavoastra. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Poate dvs, ca sunteti colegi de partid, poate aflati ceva. 

Dna consilier Daniel Daniela: Ce colegi de partid, fiecare cu partidul lui. Am fost 

colega de partid ca sa stiu cine ia lucrarea si cine nu? Va inselati dl Mosescu daca credeti ca 

pe mine ma intereseaza problemele astea! Faceti niste apropouri...eu v-am spus ce stiu, se 

schimba parchetul, se schimba usile. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Intrebarea este de ce nu au fost prevazute atunci? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Nu are nicio treaba, pentru ca ele sunt lucrari 

neeligibile. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Platite din bugetul local. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Pe Axa 3.1.B, nu se schimba parchet, stim amandoi, 

stim cu totii lucrul acesta, de asta nu s-au prevazut. Intrebarea de ce nu s-au prevazut, este 

una total lipsita din context. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Pai atunci mai punem intrebari sau nu mai punem? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Pai eu v-am intrebat ceva, dvs imi raspundeti altceva. 

Pana acum ati raspuns punctual, la subiect. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Intrebati-ma atunci! 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Intrebarea este simpla, unde nu s-a inteles cu fostul 

constructor, ca se tot plange ca nu are constructori. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Opriti-va aici! Este pentru a treia oara cand va spun ca 

nu stiu. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: In 2020 a fost pandemie, invatamant online, in 2021 

pandemie, invatamant online. Cu fostul constructor s-a reziliat ca nu era bun, ca trebuia sa 

vina cineva sau altcineva. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Hondoreanu. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Sa vina cineva special. Acuma, ce nu s-a facut.... 

Dna consilier Daniel Daniela: A venit si s-a apucat de treaba. Duceti-va acolo sa 

vedeti! 

Dna consilier Luminita Vladescu: Cu inca 7 milioane fata de 5 milioane. Intelegeti 

ca asta este prejudiciu din bugetul local? 

Dna consilier Daniel Daniela: Am inteles de la dna directoare ca inca nu s-a facut 

licitatia... 

Dna consilier Luminita Vladescu: Uitati-va dna pe site-ul primariei, ca noi nu 

vorbim din povesti. 

Dna consilier Daniel Daniela: Nu m-am uitat, scuzati-ma! 

Dna consilier Luminita Vladescu: Noi nu vorbim povesti aici, cand venim, le luam 

ca se se consemneze. 
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Dl consilier Mosescu Bogdan: Nu are nicio vina dna director, nu este vina dnei 

director de la Liceul nr. 3. Vina este a aceluia care nu s-a inteles cu firma care trebuia sa 

execute in perioada pandemiei. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Stati putin, treaba asta cu intelesul, cum o interpretati? 

Dna consilier Luminita Vladescu: Pai a semnat contract. 

Dl consilier Arslan Ozgun: Cunoasteti fostul constructor? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Poate ne explica, poate stie dl consilier si constructorul 

de la spital, de ce s-a reziliat acum, cand este in prag de reziliere si a contractului de 

finantare. 

Dl consilier Arslan Ozgun: Nu, cel de la Liceul nr. 3 il cunoasteti? Pe primul 

constructor care a venit? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: A fost un constructor, eu nu il cunoasc, habar nu am 

cine este. 

Dl consilier Radu Sorin: Dar ce relevanta are? 

Dl consilier Arslan Ozgun: Asa cum nu are nicio relevanta... 

Dna consilier Luminita Vladescu: Il cunoastem pe Hondoreanu si este in 

incompatibilitate cu primarul. 

Dl consilier Rapciuc Bogdan: Dna, dar dvs stiti sa ascultati si o parere a altcuiva? 

Dna consilier Luminita Vladescu: Nu, vreau sa va intre in cap ca este o mare 

problema. 

Dl consilier Rapciuc Bogdan: Vorbiti intruna peste altii.  Asa aveti pretentii, noi sa 

fim cuminti si dvs sa vorbiti intruna peste altii. Credeti ca sunteti singura aici in sala? 

Dl viceprimar Paun Niculae: La sedinta urmatoare o sa ma interesez si va spun ce 

aflu si eu. S-a reziliat contractul cu fostul constructor, ceva trebuie sa scrie acolo, nu? 

Dl consilier Radu Sorin: Data trecuta a fost proiectare si executie. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Ca un motiv? 

Dl consilier Radu Sorin: Si a renuntat constructorul. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Ca un motiv de reziliere? 

Dl viceprimar Paun Niculae: O sa citesc ca sa vedem care a fost motivul de reziliere. 

Altfel ce vreti sa va spun acum? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Deci a fost o firma, care putea face in pandemie, sa 

elimine disconfortul fata de elevi dar si fata de parinti. Simplu, s-a reziliat. 

Dna consilier Daniel Daniela: Poate nu a mai vrut firma sa continue. 

Dl consilier Mosescu Bogdan: O firma care castiga un contract pe 5 milioane, nu este 

buna. Vina alta care face cu 12 milioane. Asta este problema! 

 Dl presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 13 voturi „pentru”, 3 voturi 

„ïmpotriva” (dnii consilieri Radu Sorin, Vladescu Luminita, Sali Sabri) si 2 voturi „abtinere” 

(dnii consilieri Lupu Ionut, Mosescu Bogdan). 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre nr. 167/19.07.2022 

privind alegerea președintelui de ședință pentru perioada august - octombrie 2022. 

Dl presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 18 voturi „pentru”. 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre nr. 168/19.07.2022 

privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între Unitatea administrativ-teritorială 

Medgidia și ROMCIM S.A. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Vroiam sa intreb la ce valoare este acest acord de 

parteneriat, la ce valoare se ridica? 

Dl consilier Mosescu Bogdan: Am vazut ca nu este mentionata valoarea. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Sa stiti ca parteneriatul cu Lafarge s-a facut 

dintotdeauna. 
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Dna consilier Luminita Vladescu: Da, stiu, dar nu stim valoarea acum, ca de obicei 

se trecea valoarea. 

Dl viceprimar Paun Niculae: De data asta nu a trecut-o si va spun si de ce. Au fost 

puse niste conditii pe care, cand a venit dl director, saptamana trecuta,a pus problema si a 

unui ajutor de impadurire. Nu s-a inteles atunci si a ramas ca o sa treaca valoarea. Nu este un 

lucru rau ca votam pentru asa ceva. 

Dna consilier Luminita Vladescu: Nu este un lucru rau, dar am intrebat valoarea, ca 

sa stim cat contribuie ROMCIM la orasul nostru. 

Dl viceprimar Paun Niculae: O sa fie mai mica decat anul trecut. 

Dl consilier Radu Sorin: Problema cu impadurirea este de ani de zile. Ei trebuia sa 

impadureasca anumite suprafete pe care le-au exploatat. 

Dl viceprimar Paun Niculae: Le-a impadurit dl consilier. 

Dl consilier Radu Sorin: Da, dar nu sunt acoperite toate. Isi luase niste angajamente, 

pentru anumite suprafete... 

Dl viceprimar Paun Niculae: Si angajamentele care si le-au luat, le-au respectat, de 

impadurire. 

Dl consilier Radu Sorin: Toate? 

Dl viceprimar Paun Niculae: Daca discutam de cariera, da, si s-a impadurit conform, 

nu s-a impadurit anapoda. Extractia s-a terminat acolo si ne-a predat noua terenul. Ca l-am 

luat in primire, nu stiu daca am facut bine atunci, pentru ca acolo se lucreaza in continuare si 

nu discutam de impadurire, pentru ca, salcioara s-a prins si nu s-a prins, si ce arbusti au mai 

pus pe acolo. Poate ar fi trebuit atunci sa nu luam in primire bucata de cariera unde s-a 

terminat extractia. Poate, doar ma dau cu parerea, dar de impadurit, s-a impadurit acolo. 

Dl consilier Radu Sorin: Acolo era o problema delicata si cu cadastrarea, nu 

corespundeau niste suprafete. Aia e alta poveste. Stiti la ce ma refer, nu intram in detalii. 

Dl presedinte de sedinta supune la vot si se adopta cu 18 voturi „pentru”. 

Preşedintele de şedinţă desemnat domnul consilier local Menan Samir declară închise 

lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 

28.07.2022. 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                               Secretar general al 

municipiului, 

    MENAN SAMIR                                                           Solomon Melania  
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